
خداوند رحمتش را که از کسی بگیرد، بالتبع او را عذاب کرده است
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متن پرسش

سلام علیکم: چرا خداوند، جزای متقیان را به خود نسبت داده، می فرماید: «جزاء من ربکّ»، ولی جزای

طاغیان را به خود ایشان و عمل ایشان اسناد می دهد. «جزاء وفاقا»؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: چون خداوند عین رحمت است، عذاب ندارد که به کسی بدهد، بلکه به

گفتهی حضرت امام خمینی «رضوانااللهتعالیعلیه» رحمتش را که از کسی بگیرد، بالتبع به او عذاب

کرده است. موفق باشید


